



Mødereferat

Deltagere: Kristina Wollesen
Tina Gier Klint
Simone Skovhaur
Tina Lindhardt Klijnstra
Marie Kjærgaard

Kopi til: Deltagere og hjemmesiden

Referent: Kristina Wollesen

Mødedato: 26-05-26 kl. 19:00 hos Simone

Emne: Bestyrelsesmøde

1. Nyt fra bestyrelsen:
 - Vi have besøg af rep. fra Kommune, de kom til en snak om vores tilskud, vores lejekontrakt og de ting heri. Vi havde en fin snak om regnskabet også. De var ude og se vores springskjul som vi har søgt midler til at få opdateret. Vi fik tilsagn om at de ville støtte os med kr. 28.000 til at fastgøre væggen og sætte en anden dør i. Der bliver lavet nye låge mellem skjulet og storehal samt der skulle gerne være penge til at kigge på højere indgangsdøre til begge haller. Projektet laves løbende.
2. Jubilæum 12-14 juni
 - Fællesspisning, der ikke desværre ikke så mange tilmeldinger, vi talte om pris, dato etc. Måske er der for mange ting her i juni.
 - Vi aftaler at mødes igen i ugen op til for at få de sidste ting på plads.
3. Nyt fra Stævneudvalg:
 - C stævne – styr på det praktiske, baner og vanding.
Vi skal fremover være mere obs på at en dommer må sidde 5 timer og en TD 8 timer, det passer ikke helt sammen, og det gør at vi har udgift til en ekstra TD men kun til 2 timer. Det skal vi prøve at få passet bedre sammen næste år.
 - Klubmesterskab. Det er forsinket med at komme på Drf GO, det skal vi være bedre til at få lagt op i tide. Vi håber der kommer mange af vores ryttere.
4. Nyt om Elev pony:
 - Ginger plan: Hun er i stadig udvikling, dog kræver hun mere af rytteren end vi har nok ryttere som kan. Vi må se i øjnene at hun desværre ikke er den pony vi har brug for, om end hun er sød og udvikler sig hele tiden. Hun vil blive sat til salg hurtigst muligt. Rytter har fået egen pony så Simone fortsætter.
 - Fancy har stadig dage hvor hun ikke er med på legen og hun volder især de mindre ryttere lidt problemer. Men det bliver bedre og derfor lader vi hende gå med nuværende ryttere indtil sommerferie.
 - Har vi økonomi til at købe en pony mere. Vi vil gerne op på 7 stk. som vi havde tidligere. Der er søgt flere fonde, desværre har det nogle gange lidt lange svar tider.
5. Nyt fra undervisning:
 -
6. Nyt fra Kassereren:
 - Vi kigger på om der er dårlige betalere der skal følges op på.
7. Nyt fra cafeteriet:



8. Nyt fra Ungdomsudvalget:

-

9. Nyt fra vedligehold/fonde - **ongoing**:

1. Projekt springskjul, bagvæg er "løs" og der skal sættes ny dør i. Kigge på tagrende. Der er kommet penge fra Kommunen, så projektet er i gang. Det tages i flere omgange. 😊
(Projekt forhøjelse af skydedøre ind i begge haller, de er for lave.)
2. Projekt nyt top lag i begge haller, sandet er "slidt" og skal udskiftes TK
Tilbud fra Fårelund Entreprenør er kommet, der er søgt ved flere fonde maj 26.
3. Projekt springbane, ønske om at kører sand på græsset, derfor skal der nyt sand på 3 bane da vi kan bruge det sand til springbanen. TL
4. Projekt mobil dommertårn til udendørs. TL
5. Projekt vandings system opdateres udendørs og en tjeck indendørs. KWO

10. Tjekke filter i rytterstuen (fast huske punkt)

11. Dato til næste bestyrelsesmøde

- 08-06-26 kl. 17:00 hos Simone

Godkendt og underskrevet af:

Kristina Wollesen

Tina Gier Klint

Simone Skovhauer

Tina Lindhardt Klinjstra

Marie Kjærgaard